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10. REDNE sEJE oeitNsxrce svera oadu'le Ztnt,

ki ie bila v ietrtek, 8. 10. 2020, ob 19. uri v novijedilnici Osnovne Sole Ziri

PRlsoTNl tLarut OeetNSfeGA SVETA: Boiidar Cankar, Matej Gregurovia, vesna Kranjc, Drago Kramperiek,

lda Filipid Pedelin, Joie Petrovaia, Martin Oblak, Joie Stanonik, Mateja Velkavrh, Bernarda Lukanaia, Peter

Podobnik, Maja Justin Jerman je na sejo prilla ob 19.10 uri.

oDsoTNl tLaNt oeitNsreGA SVETA: Mitja Kozamernik, SaSo Pedelin - sta se opraviiila in Marijana

Modrijan.

OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Zakelj - Zupan, Matija Podobnik - direktor obiinske uprave, Olga Vonaina -
viija svetovalka za proradun, Andrej Poljaniek - viSji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora,

Helena Novak - zapisnikarica, mag. Tomai eerne - RaSIS pripravljavec odloka programa opremljanja, .Jana

Jenko - Radio 5ora, Darjan Kacin, Jaka Podobnik.

OSTAII ODSOTNI: mag. Bojan Miklavaid, nadelnik UE 5kofla Loka - opravidil, Delo, Aljana Jocif, Mateja Rant -
Gorenjski glas.

Na zaEetku seje je bilo prisotnih 11 dlanov obdinskega sveta, od 2. toike dnevnega reda naprej 12. obtinski

svet je bil sklepten. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila zvodno snemana.

Sejo obdinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Zakelj (v nadaljevanju Zupan) in pozdravil prisotne

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Zupan je predlagal, da se glede na to, da je na seji prisoten mag. Tomai eerne, pripravljavec osnutka Odloka
o komunalnem prispevku za obmoaje Ob Jezernici ll, 4. tofka dnevnega reda Prva obravnava Odloka o
komunalnem prlspevku za obmodje Ob Jezernici ll premakne na 2. toiko. Poroiilo o izvrlevanju proraiuna
Obaine Ziri za leto 2020 v obdobju od 1. 1. do 30.6. 2020 bi bilo po predlogu Neodvisne liste za napredek
Zirov takol za todko Prva obravnava predloga proraduna obiine Ziri za leto 2021 in ne pod todko Razno in
predlagal v sprejem naslednji

DNEVNI RED:

1. Potrditev dnevnega reda
2. PNa obravnava Odloka o komunalnem prispevku za obmoije Ob Jezernici ll
3. Potrditev zapisnika 9. redne seje
4. Prva obravnava predloga proraduna obaine Ziri za leto 2021
5. Porodilo o izvrlevanju proratuna Obtine Ziri za leto 2020 v obdobju od 1. 1. do 30.G. 2020
6. Predlog ekonomske cene programov prediolske vzgoje
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Predlog za izvzem parcel Ef. 1277/!2, 7277/14, 7271/L6 vse k.o. Zirovski vrh iz javnega dobra
Predlog za odmero in izvzem dela javne poti s parcelno 5t. f277 ILZ k.o. iti iz javnega dobra in
prodaja predmetnega zemljiSda
Predlog imenovanja za kandidatko za dlanico Sveta Obmoane izpostave Javnega sklada Republike
Slovenije za kulturne dejavnosti Skofla Loka

Predlog imenovanja za tlana Razvojnega sveta Gorenjske regije
Predlog za pristop k Dogovoru o spodbujanju zmanjianja uporabe plastiinega pribora v slovenskih
obtinah
Letno poroailo o izvedenih ukrepih iz akcijskega nadrta Lokalni energetski koncept (LEK) in o njihovih
uiinkih za leto 2019
Poroiilo o poteku investicije dozidava Osnovne Sole Ziri z vednamensko dvorano
Razno

9

10

11,

t2.
13.

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb in soglasno je bil sprejet

sKrEP sT.2212020

Obiinski svet potrjuje predlagani dnevni red.

Na sejo je prilla Maja Justin Jerman.

Ad 2.) Prva obravnava Odloka o komunalnem prispevku za obmofje Ob Jezernici I

Mag. Tomai derne je predstavil osnutek Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljiSa za obmodje EUp
Zl 38 ob Jezernici ll.

Boiidar Cankar, tlan Odbora za gospodarswo, varstvo okolja in gospodarske javne sluibe je povedal, da se je
odbor s predlogom odloka seznanil in ga podpira. Bile so doloiene pripombe v vezi s fazno ureditvijo gradnje
in vpraianje glede elektri6ne napeljave v povezavi z ostalo infrastrukturo.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremidninami je povedal,
da odbor odlok podpira. Bila so vpra5anja. Ali se bo pri komunalnem opremljanju upoitevala tudi napeljava
elektrike in kabelsko omreije? odgovorje bil, da je to stvar Elektra in ostalih komercialnih ponudnikov. Ali
bodo imeli bodoti lastniki parcel stroike tudi s pridobivanjem soglasji sosedov? odgovor je bil, da praviloma
ne. Na vpraianje, kdaj bodo sli v odkupe zemlji5d za izgradnjo ceste, je bilo odgovorjeno, da dogovori
potekajo.

lda Filipii Pedelin, dlanica Odbora za negospodarstvo in .javne sluibe druibenih dejavnostije povedala, da
odbor odlok podpira. Opozorili so na formalno napako kje bo odlok objaviti, ne v Uradnem listu, ampak v
Glasilu slovenskih obiin. Bilo je vpra5anje glede protipoplavnih ukrepov in elektro opreme in dobili
odgovore.

Zupan je povedal, da,e v predlogu prora.una 2021. predvidenih 70.000 eur za urejan,e vodnih teles in zahtev
ARSA in 100.000 eur za zaeetek urejanja komunalne opreme, da bodo skuiali slediti tistim, ki se :e
pripravljajo na gradn.jo.
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Vesna Kranjc.le vpraSala, ali.je obdina razmilljala o akontaciji pladila komunalnega prispevka. Lastnik

zemlji5ia ie v fazi preden se pridobiva gradbeno dovoljenje, lahko plafa del komunalnega prispevka.

Zupan je povedal, da so govorili ie o faznosti gradnje, da se pokrije tiste, ki se.iim mudi. Glede na to, da so

ltevilke visoke, so razmisljali tudi o tem. To bo nuino, da bodo lahko sledili zahtevam investitorjev, ki sl ielijo
gradnje. Del komunalnega prispevka lahko plata lastnik zemljiiaa, del pa sam investitor gradnje.



Vesna Kran.ic je povedala, da se je zelo dolgo aasa treba prizadevati, da takina velika investicija pride v
finanini nadrt Elektra. Ali ima obdina sklenjeno pogodbo z Elektrom, da bodo zgradili tra nsfo rm ato rsko
postajo oz. potrebno elektritno omreije? ee Elektro k investiciji ne pristopi oz. jo naloii obdini, je to zelo
velika investicija za graditelja ali pa za obiino.

Andrej Poljan5ek, viSji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora je povedal, da so bila v postopku
spre.iema OPPN soglasja Elektra pridobl.iena. Predviden je priklop na obstojeaiTP Rakulk. Glede financiranja
se 5e pogajajo. lzvedba je potem na strani Elektra. Obaina je v sklopu dokumentacije predvidela tudi elektro
na peljavo.

Zupan je povedal, da bodo izrecno kontaktirali Elektro in jih opozorili, da se nekateri na gradnjo ie
pripravljajo.

Vesna Kranjc je predlagala, da obdina pospeli dogovore z Elektrom. Do naslednjid, ko bo odlok sprejemati,
naj se pridobi stalisde Elektra. Nekaj hii se ie gradi in so komunalni prispevek ie plaaali. Alije tisti del
obmoEja izvzet iz tega dela alije itet zraven.

Andrej Poljaniek je povedal, da je bilo izdano eno gradbeno dovoljenje. Komunalni prispevek je izraiunan
glede na obstojeio komunalno opremo in da bodo investitorji sami zgradili cesto. Ko bo odlok o
komunalnem prispevku sprejet, bodo komunalni prispevek ponovno odmerili, da ne bo kdo v slabiem ali
priviligiranem poloiaju.

Boiidar Cankarje opozoril na faznost odmere. Ni ie konkretnih podatkov o priklopu s strani Elektra. Sredstva

za urejanje so predvidena v prorafunu 2021. Dokler te zadeve niso izpeljane, gradnja ni moina.

Andrej Poljansek je povedal, da je gradnja moina na podlagi pogodbe o komunalnem opremljanju, ie se

dogovorijo. Gradnja se lahko izvaja soaasno, pogojje plaian komunalni prispevek, ni pa pogoj, da je vodovod
Ze napeljan. Gradnja na obmoaju manjie poplavne nevarnostije moZna ie sedaj. Za obmodje vedje poplavne

nevarnosti so dogovori z ARSO-m, da je potrebno zadeve izvajati. lmajo pridobljeno vodno dovoljenje.
Poplavno varnost omogoia vkop dodatne cevi po Jezerski ulici. Z ARSo so se dogovorili, da se to uredi z

zafetkom gradnje. V prorafunu za leto 2021je zagotovljeno dovolj sredstev, da se poplavna varnost ustrezno
zagotovi, da se lahko pridobi gradbeno dovoljenje.

Bozidar Cankarje povedal, da je bila pri prejsnji razpravi izpostavljena opcija, da se komunalni prispevek

zmanjia glede na vloiek investitorja.

Mag. Tomai eerne je povedal, da je po zakonu tudi ta moinost. lnvestitor in obdina se lahko dogovorita, da
investitor sam zgradi infrastrukturo in nato plada sorazmerno niiji komunalni prispevek.

Zupan je povedal, da je problem obianov in obiine, da zazidljive parcele niso na trgu. Ko je obdina na
Ministrstvu za okolje podala predlog za nove zazidljive parcele, je bil oditek, da ima obdina dovolj stavbnih
zemljiSf. Ni drugega, kot da se parcele obremenijo, da se bo trg sprostil.

Zupan je dal na glasovanje

SKLEP 5r. 2rl2O2O
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Bo;idar Cankar je povedal, da se je s sprejemom OPPN lastnike zemljiSd obremenilo s pla6ilom nadomestila
za uporabo stavbnih zemljiSd ne glede na to, kdaj jih bodo lahko uporabili.



Osnutek odloka o programu opremljania stavbnih zemliiSt za obmoaje EUP Zl 38 Ob Jezernici se za 30 dni
da v favno obravnavo, to je do 9. L7.2O2O.
Sklep !e bil sprejet soglasno.

Ad 3.) Potrditev zapisnika 9. redne seje, realizacila sklepov

lda Filipid Peaelin je povedala, da ima Neodvisna lista za napredek Zirov pripombe na zapisnik. povedala je,
da 15. tofka zapisnika ni odraz sklepanja na prejinji seji. Ne vsebuje sklepa, ki sta bila sprejeta za podelitev
priznanja Muzejskemu druitvu in Joiici Kacin. Sklepi se nanaiajo samo na postopke, ki so jih nekako sproti
opredeljevali. En sklep se nanaSa na priznanje za Frandiiko in Cirila Vidmarja. Ni sklepa, da se naziv tasni
obian ne dodeli. Zapis ne odraia niti dogajanja niti sklepov na seji . Sklep it. 17 )Obainski svet Obaine Ziri
glasuje o vseh predlogih, ne glede na to ali so bile vloge popolne ali ne. Glasuje se lahko za vse, ni pa potrebe
glasovati za nobenega.( je nerazumljiv. V potrditev bi bilo potrebno priloiiti tudi zapisnik korespondenane
seje, ker oba zapisnika skupaj tvorita celoto glede sklepan.ia o priznanjih obiine in Eastnega obiana.
Predlagajo, da se zapis pod 15 toiko Predlogi za obiinska priznanja za leto 2020 izvzame iz potrditve
zapisnika in se sklepa samo o zapisniku brez 15. to|ke. Na naslednjo sejo se predloii v potrditev nov zapis 15.
toike in zapisnik korespondendne seje. ee sklepa it. L7/2020 ni moino bolj razumljivo zapisati, se lahko
predloZi magnetogram.

Zupan je dal na glasovanje

sKrEP 5T. 23|ZO2O

Obiinski svet obiine Ziri potriuie zapisnik 9. redne seje v dani obliki, brez dela pod Ad 15.) predlogi za
obEinska priznanja za leto 2020.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 4.1 Prva obravnava predloga proraiuna obiine Ziri za leto 2O2t

Olga Vonfina, viSja svetovalka za proradun je predstavila predlog proraduna za leto 2021
sprememb, kijih bo v predlog proratuna vkljuaiti do naslednje seje.

Kaie se ie nekaj

Zupan je povedal, da je v proradun vkljuiena tudi investicija nakup gasilske opreme, ki je bila glede na
dogovore v dveh letih izpuidena. 105.000 eur je namenjenih za celotno investicijo, od tega 85.000 za nakup
vozila. Z ministrstvom za infrastrukturo bo podpisana pogodba o odikodnini v vrednosti 67.000 eur za
uporabo obtinskih cest, kije nastala ob obvozu pri gradnji ceste proti Rovtam. Predvidena je rekonstrukcija
dela slabe ceste v Raaevi od Noda do ZustAl-a. Sama investicija je planirana med 150.000 in 200.000 eur. Za
20.000 eur se bo morala poveaati postavka prevoz otrok v 5olo, ker bodo uvedli novo progo v Mrzli vrh.

Boiidar Cankarje povedal, da se je Odbor za gospodarstvo s predlogom proratuna seznanil. Na vpraianja
glede doloienih postavk so dobili konkretne odgovore.

lda Filipif Pedelin je povedala, da je Odbor za negospodarsWo predlagal, da se nairt razpolaganja s stvarnim
premoienjem dopolni s kratkim opisom vsebine posameznega prometa. Vpraianje je bilo glede Solske

kuhinje. eeprav je bilo redeno, da se bo investicija Solske kuhinje pomaknila v daljie dasovno obdobje, pa je v
predlogu proraduna. Vprasanje je bilo glede prioritet, ki so bile postavljene s strategijo obtine in se morajo
odraiati v proratunu ter jih preverjati preko anket. Ocenjujejo, da osnutek proraduna odraia te potrebe, ki

so bile postavljene kot prioritete. Na vpraianja, ki so bila postavljena glede postavk, so bila pojasnila

ustrezna. Odbor za ne8ospodarstvo podpira osnutek proraiuna za leto 2021 in predlaga, da ga obiinski svet
posreduje v javno obravnavo.
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Peter Podobnik je povedal, da se je Odbor za prostorsko planiranje seznanil s predlogom proraiuna. Bilo je
vpraianje kaj vsebuje postavka asfaltaci.ja ceste na Breznico. Odgovorjeno je bilo, da to pomeni

rekonstrukcijo ceste na Breznico. Vpra5anje, kako dalei so s projektom obvoznica od enega do drugega
mostu. Zupan je povedal, da se dogovarja za sestanek na Direkciji. Opozorili so na kar velik znesek za

ureditev nove kuhinje. Odgovor je bil, da bo objavljen javni razpis, da se pridobi ved ponudb. Bilo je
vpraianje, te se bo iskalo sofinanciranje s strani Ministrstva za Solstvo. Bilo je vpralanje glede povezovalne

ceste od Zupana do pokopaliSia in na kakini podlagl so predvideni tekoii obratovalni stroiki za

veinamensko dvorano. Odgovor je bil, da so stroSki izraaunani na podlagi primerljivih dvoran.

Zupan je povedal, da bo obdinska uprava do naslednje se.ie pripravila konkretno obrazloiitev za postavke

upravljane in stroski dvorane. Sklepa.jo se pogodbe o vzdrievan.ju. Kar se tide same porabe, take dvorane, s

katero bi se lahko primerjali, ni. V obrazloiitvi bodo pojasnili kako so planirali. Bo pa to zelo groba ocena.

Veliko pa bo odvisno bo tudi od korona krize.

Drugih vpraiani ni bilo in iupan je dal na glasovan.je

sKrEP 5r. 24l2O2O

Obtinski svet je seznanjen s predlogom proraiuna obfine Ziri za leto 2021 in ga posreduje v javno

obravnavo do 9. 77.2O2O.

Sklep je bil spreiet soglasno.

Ad 5.) Predlog ekonomske cene programov prediolske vzgoje

Zupanje povedal, da so svetniki dobili predlagane primerjave cen vrtcev sosednjih obdin. Opozoril je, da se
je razvrstilo obdine za Zirmi, glede na to, kdaj so se nove cene sprejemale. V gradivu je razvidno, da 87 o/o

cene pomenijo stroiki dela, ki so doloieni z zakonodajo, tako da ni veliko manevrskega prostora na

doloianje cene. V vrtcu imajo kadrovske probleme, med drugimi tudi nadomeiianje delavke na bolniSki,

kader je starejii, kar poveduje stro5ke dela. Primerjava z drugimi obdinami je vdasih nekako zamegljena.
Predlog ekonomske cene je pripravilo raaunovodstvo osnovne 5ole.

Bo:idar Cankar je povedal, da je Odbor za gospodarstvo obravnaval predlog ekonomskih cen in sprejel sklep,
da je seznanjen s predlogom in obfinski upravi predlagal naj pripravi primerjavo cen s sosednjimi obiinami.

lda Filipit Petelin je povedala, da se Odbor za negospodarstvo s predlogom ekonomskih cen ni strinjal,
vendar ga je glede na obrazloiitev iupana podprl. RazmiSljanje je bilo ali se ne bi dalo poiskati rezerve, da do
povisanja ne bi priilo. Zeleli so imeti primerjavo cen programov v vrtcih drugih obdin, ki je tudi narejena. V
tej primerjavi ie struktura zaposlenih razlidna, vplivajo tudi bolniike odsotnosti. Popolnoma objektivna ni, je
pa neka orientiacija. Predlog neradi podpirajo.

Boiidar Cankarje vpraSal ali je stroiek dela 87 % ludi zakonsko predpisan v sorazmerju z ostalimi stroski

olga Vonaina je povedala, da obstaja metodologija, kako izraaunati ekonomsko ceno. Upoitevajo se stroiki
dela, materialni stroiki, stroiki amortizaci.ia in stroiki iivil, ki se delijo glede na Stevilo otrok. lzratun stro5ka
dela je 87 %. Ni zakonsko doloteno. Procent glede na prejlnja leta raste.

Zupan je povedal, da izradun, koliko prispeva obiina in koliko starii dolodi Center za socialno delo glede na
dohodke stariev.

Bo;idar Cankarje povedal, da so poviianje sprejeli nedavno, pred enim letom. V realizaciji proraduna 2020 so
vidne dolodene rezerve. Pri konkretni postavki kritje ekonomskih cen programa prediolske vzgoje v W Zirije
v realizaciji rezerva 14.000 eur, pri Vrtcu Sv. Ana 4.000 eur na letni ravni. lz teh sredstev se lahko krije del
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stroikov. Pripomnil je, da je v trgovini cena kilograma kruha vedno enaka, ne glede to ali streie prodajalka
tik pred penziio ali mlada Studentka.

Zupan je povedal, da je bilo za zaposlene v dasu covid nekaj dakanja, nekaj je driava dodala in tukaj je
razlika. Zakonsko ni nekih mo:nosti in rezerve ne vidi.

Maja Justin Jerman je povedala, da primer.iava s trgovino ni dobra. Dober kader, kader ki je napredoval, je
hkrati tudi drag kader. Starej5i delavci niso zaieljeni, ker je to drag kader.

Boiidar Cankar je predlagal, da se naj najde doloiene rezerve, s katerimi bi se pokrivala ta razlika in da se naj
s poviianjem poiaka za dva meseca, da se vidikakini bodo finanani rezultati.

Peter Podobnik se je strinjal z Boiidar.jem Cankarjem. To je v enem letu Ze tretja podrazitev. ee se sprejema
ta predlagana cena je poviianje za prvo starostno obdobje 50 eur. V realnem sektorju marsikatero podjetje
zmaniiuje plafe zaradi udinka corone. Na letni ravni je povilanje veliko. Predlaga, da se poii.e varianta, da
se program prediolske vzgoje vsaj delno pokrije iz drugih resursov.

Olga Vonaina je povedala, da drugih resursov ni. Cene se pokrivajo iz prispevkov stariev, razliko pa pokriva
obaina. Na strani osnovne Sole je, da pripravi izradune, kakSen bo obseg stroikov glede na Stevilo otrok.
Zaupajojim, da.je izraiun korekten.

Matej Gregurovia.ie povedal, da je primerjava september 2019 september 2020 pokazala, da so se stroSki
dela poviSali za 46.000 eur, medtem, ko so se materialni strogki povilali za 3.OOO eur. Na kakini osnovi se je
poviial stroiek dela za tak sorazmerno visok dele:.

Zupan je pojasnil, da razlage lahko pripravi raiunovodstvo Osnovna 5ola.

Olga Vontina je povedala, da je zaposlenih 37 delavcev, ki napredujejo in na letni ravnije izraaun tak.

Zupan je predlagal, da se to preveri, ampak de bodo zamu.jali z dvigom, bo ta dvig tez tri mesece viiji. Minus,
ki se bo ustvaril bo treba pokriti.

lda Filipii Peaelin je povedala, da se odbor za negospodarstvo s poviianjem cene ne strinja, ampak ga
podpirajo. Mogoie bi lahko poiskali rezerve, vendar so jih izraduni prepriiali, da jih je teZko poiskati. lnteres
je, da so delavci pladani spodobno in imajo vrtci kvaliteten kader. Primerjava javnih sluib in gospodarstva ni v
vsakem primeru na mestu. Seveda je v obeh segmentih treba delati racionalno, iskati rezerve, zmanjievati
stroSke. V gospodarstvu je cilj profit. V negospodarstvu so dolodene stvari drugaane. Primer je nova proga za
prevoz otrok v 5olo, ki stane 20.000 eur in tu ni nobene ekonomske radunice. V izobraievanju, vzgo.ii in tudi
zdravstvu, je treba doloieni populaciji zagotoviti tudi tiste mo:nosti, ki ekonomsko niso opraviiljive in jih
profitne organizacije ne pokrivajo.

Maja Justin Jerman je povedala, da se je vrtec lotil priprave jedilnikov iz lokalnih izdelkov, ki so verjetno nekaj
d raiji.

Zupan je povedal, da so bili pritiski na prehrano hudi. Sestavl.ien je bil nov jedilnik. Sedaj je manj prito;b
Zelja stariev je, da se zagotavlja kvalitetna hrana.
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Zupan je dal na glasovanje

Vesna Kranjc .je povedala, da glede plat obdinska uprava nima moznosti odloiati drugade. Vidi pa nekaj
moinosti pri iivilih in drugih materialnih stroikih in tukaj bi se dalo nekaj privarievati. Naaeloma se cene iivil
in drugih materialnih stroikov v enem letu niso toliko poviSale, da bi bilo treba cene programov predSolske

vzgoje toliko dvigniti.



sKrEP 5r. 2512020

Obiinski svet ObEine Ziri sprejme predloieni Sklep o doloiiwi cen programov predSolske vzgoje na

obmoiju obtine Ziri.

Sklep je bil sprejets sedmimi (7) glasovi za in nobenem (0) proti,

Ad 6.) Predlog za izvzem parcel at. 727L112, f27L114, L2711!6 vse k.o. Zirovski vrh iz javnega dobra
Predlog za odmero in izvzem dela javne poti s parcelno 5t.72771f2 k.o. Ziri iz javnega dobra in
prodaja predmetnega zemljiSEa

BoZidar Cankarje povedal, da se je Odbor za gospodarstvo s predlogoma seznanil in podal pozitivno mnenje.

lda Filipii Pedelin je povedala, da se Odbor za negospodarstvo s predlogoma strinja.

Peter Podobnik.je povedal, da je Odbor za prostor predloga obravnaval in soglaia z obema sklepoma.

Zupan ie dal na glasovanje

sKrEP 5T.:2512020

Obiinski svet Obtine Ziri sprejme sklep o prenehanlu statusa javnega dobra pri nepremiininah parc. 5t.

L27flfl, f27Llf4, L27llt.6 vse k.o. zirovski vrh, ter vknjiibi lastninske pravice na nepremiininah parc. 5t.

l27LlL2, L27fl,r'., L271./!5 vse k.o. Zirovski vrh v korist ObEine Ziri, Lo5ka c. 1, Ziri, matiana 5t.

5883202fi)0, v predloieni vsebini.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Zupan je dal na glasovanje

sKLEP 5T. Z7l2020

Obtinski svet ObEine Ziri soglaia z odmero dela parc. at. L277l1.z k.o. Ziri (lavna potl v izmeri cca 15 mZ ter
izvedbo postopkov za prodajo odmerjenega dela nepremiinine parc. 5t. 1217112 k.o. Zni.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Zupan se je opraviEil, ker je zgreiil 5. todko dnevnega reda Porodilo o izvrievanju proraduna Obdine Ziri za

leto 2020 v obdobju od 1. 1. do 30. 6. 2020.

Ad 7.) Porotilo o izvrlevanju proraiuna Obiine Ziri za leto 2OZO v obdobju od 1. 1. do 30. G. 2O2O

Olga Voniina je predstavila porodilo o izvrievanju proraduna za obdobje od 1. 1. do 30. G. 2020.

Razprave ni bilo in iupan je dal na glasovanie

SKLEP sr. 28l2O2O

obiinski svet obiine Ziri sprejme Poroiilo o izvrsevanju proraEuna Obiine Ziri za leto 2O2O v obdobju od 1,
1. do 30. 5. 2020.

Sklep je bil potrjen soglasno.
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Ad 8.) Predlog imenovanja za kandidatko za tlanico Sveta Obmoine izpostave Javnega sklada Republike
Slovenije za kulturne dejavnosti 5kofja toka

Vesna Kranjc je kot predsednica KMVI povedala, da je Javni sklad Republike Slovenije za kulturne dejavnosti
obdino pozval, da predlaga tlana v svet obmodne izpostave JSKD Skofja Loka. Na podlagi poziva je KomisUa
za mandatna vprasanja, volitve in imenovanja Obainske sveta Obtine Ziri pozvala vse kulturnike, da podajo
predlog za imenovanje- V roku sta prispela dva predloga. Predlog DPD Svoboda in Neodvisne liste za
napredek Zirov. Vloga Neodvisne liste je bila zavriena, ker ni organ, ki bi se ukvarjal s kulturnimidejavnostmi
in so dali prednost DPD Svobodi. KMVI je za alanico Sveta Obmoine izpostave Javnega sklada RS za kulturne
dejavnosti Skof.ja Loka predlagala gospo Metko Debeljak, kije to funkcUo opravljala Ze sedaj. Opozorila je na
napako v gradivu, ker predlagatelj sklepa ni iupan, ampak KMVI. Predlagala je, da se v naslednjih gradivih to
upoiteva. Predlagateljje KMVI. Je pa res, da v primeru, ko iupan ni predlagatelj posameznega gradiva, mora
v skladu 33 tl. poslovnika podati mnenje h gradivu, ki ga pripravi nekdo drugi.

Zupan je povedal, da se s predlogom KMVI strinja.

Zupa je dal na glasovanje

sKLEP 5T.:2912020

ObEinski svet obiine Ziri za tlanico sveta Obmotne izpostave Javnega sklada Republike slovenije za
kulturne dejavnosti Skofja Loka predlaga gospo Metko Debeljak, roj.29.7. 1961, stan. Loika c.42, Ziri

Sklep je bil potrien soglasno.

Ad 9.) PredloB imenovanja za ilana Razvojnega sveta Gorenjske regije

Vesna KranJc kot predsednica KMVI je povedala, da je predlagatelj KVMI. Za dlana Razvojnega sveta
Goren.iske regi.ie predlaga ma8. Janeza Zaklja, iupana. Moino je predlagati voljenega funkcionarja. Seveda pa
iupan 5e ni takoj imenovan, ampak imenuje nekdo drug dolodene predstavnike, ki jih predlagajo obdinski
sveti posameznih obdin. KMVI predlaga, da se mag. Janeza Zaklja predlaga za ilana Razvojnega sveta
Gorenjske regije.

Zupan je dal na glasovanje

sKrEP 5T.:30/2020

Ad 10.) Predlog za pristop k Dogovoru o spodbujanju zmanjSanja uporabe plastiinega pribora v slovenskih
obiinah

Zupan je povedal, da vsebino dogovora predstavil ie na sejah odborov. Gospod Marko 5ubic je na obdino
podal pobudo za pristop k dogovoru. Obaina Skofja Loka je k dogovoru ie pristopila. Vsekakor se je obdina ie
do sedaj trudila biti ekolosko nesporna in bo osveidala obaane tudi v prihodnje. Ob pristopu k Dogovoru o

spodbujanju zman.,Sanja uporabe plastianega pribora v slovenskih obtinah gre bolj za moralne zaveze, kot za

posledice, te tega ne bi delali. Seveda si obdina ieli ie dodatno ozaveiiati. Od Marka Subica so svetniki dobili

!e eno pobudo, da bi se doloiil datum podpisa. Obiina bo dogovor podpisala in delala na ozaveitanju
obtanov. Predlagalje, da se sklep o podpisu dogovora sprejme.
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Obiinski svet Obiine Ziri za ilana Razvojnega sveta Goreniske regiie imenuje mag. Janeza Zaklja, roj. 26.
11. 1954, stan. Slovenska pot 3, Ziri, poklic: magister mikrobiologije, delovno mesto: iupan Obaine Ziri.

Sklep je bil potrjen soglasno.



Boiidar Cankar je povedal, da se ie Odbor za gospodarstvo seznanil s predlogom za pristop k dogovoru. Med

razpravo so ugotavljali, da so v nekaterih primerih nemoini. 5e zlasti pri organizaciji velikih prireditev so

opozorili tako gasilci kot ostali, da je nemogoie organizirati prireditev, kjer bi se uporabljala povratna

embalaia. Tudi virus covid sili vse, da se embalaio za enkratno uporabo 5e bolj pogosto koristi. Trenutna
situacija je protislovna glede na to, karje predlagano v dogovoru. Odbor pristop k dogovoru podpira.

lda Filipid Peielin.ie povedala, da je Odbor za negospodarswo smatral, da je to kamen6ek v mozaiku na poti,

da se zainemo obnaiati iim bolj okoljevarstveno. Predlagajo, da se dogovor podpiSe. Obdinska uprava ie
sedaj skrbi, da se uporabl.ja tekoao vodo v steklenicah ln naj se okol.jevarstveno obnaia tudi v bodoae.

Peter Podobnik je povedal, da je Odbor za prostor tofko obravnaval. Bili so pomisleki, kako se bodo ljudje

odlodali glede na to, da je plastika cenejia kot materiali, ki so okolju prijazni. Verjetno bo premagal finantni
vidik. Na javnih prireditvah steklenice niso dovoljene. Pri uveljavitvi dogovora bodo doloiene teiave. elani
odbora so dogovor podprli.

Zupan je dal na glasovanje

sKrEP sT.:31/2020

1, obEinski svet obaine Ziri soglala s pristopom Obiine Ziri k Dogovoru o spodbujanju zmanisanja
uporabe plastiinega pribora v slovenskih obEinah in poobla5ia iupana Obtine Ziri mag. Janeza

Zaklja za podpis pristopne izjave.

2. Obtinski svet obiine Ziri soglaSa z zavezo, da obiina Ziri od dneva podpisa Pristopne izjave k
Dogovoru o spodbujanju zmanj5anja uporabe plastiEnega pribora v slovenskih obiinah spoituje
tudi doloibe dogovora o ponudbi pijaEe v okollu prijazni, trainostni embalaii.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 11.) Letno poroiilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega nairta Lokalni energetski koncept (LEK) in o
njihovih uiinkih za leto 2019

Matija Podobnik.ie povedal, da je bil LEK spre.iet leta 2012. Gre za ukrepe rabe energije, obnovljivih virov,
kakovost zraka. Vsako leto je izvedenih nekaj ukrepov. Obaina je pri gradnjiveajih objektov glede energije
utinkovita, predvsem nova dvorana. lmajo energetskega svetovalca. Vsako leto je treba porodati ministrstvu,
pristojnemu za energijo. Prvii letos mora porodilo sprejeti obiinski svet. Porodilu so priloii sklep obtinskega
sveta.

Boiidar Cankar je povedal, da se je Odbor za gospodarstvo z letnim poroiilom seznanil in ga soglasno potrdil

lda FilipiE Pedelin je povedala, da Odbor za negospodarstvo te toake ni obravnaval.

Peter Podobnik je povedal, da je bil na seji Odbora za prostoredini pomislekglede na strukturo financiranja
izvedene aktivnosti, kijevvsehtoakah 100% obiina. Odbor je poroiilo podprl.

Zupan je dal na glasovanje

sKrEP 5T. 32l2O2O

Obiinski svet obiine 2iri se seznani z Letnim porotilom o izvedenih ukrepih iz akciiskega nairta Lokalnega
energetskega koncepta in o njihovih uiinkih za leto 2019.
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Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad. 12) Poroiilo o poteku investicije dozidava Osnovne 5ole Ziri z veinamensko dvorano.

Zupan se je sodelavcem zahvalil za odlidno opravljeno delo na projektu. lnvesticija je kondana, razen kuhinje.
Predratunska vrednost se sklada z vrednostjo izvedbe projekta. Zahvalil se je dlanom komisij, ki so bili
povabljeni in so spremljali zadeve. Glede upravljanja veinamenske dvorane je porotilo nekoliko bolj
okrnjeno, vendar bo uprava pripravila bolj podrobno poroiilo tudi o finandnih zadevah. Pripravili so razpis za
oddajo fitnesa in lokala. Zaielel je vsem, da bi dvorano s pridom uporabljali in bili !e naprej zdravi.

Boiidar Cankar je povedal, da je Odbor za gospodarstvo porodilo o poteku investicije potrdil. Obdinsko
upravo so prosili, da pripravi porodilo o upravljanju s predvidenimi prihodki in odhodki. Veseli so, da je
dvorana, kot je navedel :upan ie 80 % zasedena in sluii svojemu namenu.

lda Filipii Pedelin je povedala, da je Odbor za negospodarstvo poroiilo obravnaval in ga ocenil kot veren
odraz, kaj seie na posameznih podroijih dogajalo. Uvodni del porodila je primeren, izgradnja dvorane je bila
zakljudena v roku. Finanino porodllo je dobro, tudi vsebinsko je finanino plat za pohvalit, saj je bilo
doseieno minimalno odstopanje od planiranega. Del poroaila glede upravljanja je pomanjkljivo in je 5e veliko
nedoreienih stvari. Zeleli so, da uprava v tem delu pripravi vsaj neko prognozo na prihodkovni in stroikovni
stani.

Peter Podobnik je povedal, da se je Odbor za prostor s poroiilom seznanil in ni imel pripomb

Matei Gregurovia je povedal, da je na majski seji predlagal pripravo primerjave cene med staro telovadnico s
starimi prostori in novo telovadnico. Ker tega v tem porodilu ni, pridakujejo, da bo to na prihodnji seji v
okviru izbolj5a nega poroiila.

Vesna Kranjcje vpraiala ali ie podpirajo gradnjo na kljud, ali se je izkazalo kot dobro ali so res lahko gradili na
kljud ali so bile potrebne spremembe. Ali se je izkazalo, da bi bilo bolje v bodoanosti graditi na drug nadin?

Zupan je povedal, da je bila dobra odloaitev, da so zaostrili pogoje za javni razpis. Reference so bile dokaj
visoke. Prijavila sta se samo dva. Pri kljutu je pomemben tudi dober popis in korektno sodelovanje. v
primeru, da uprave ne bi bilo vsak teden na operativnih sestankih, vedkrat tudi ved, da ne bi bdeli nad
gradnjo, se dogovarjali tekom celega projekta z izvajalci, podizvajalci, projektanti, nadzorom in
supernadzorom, bi investicija ne glede na to, kako bijo zaaeli, uila iz nadzora. Tudi pri gradnji na kljut se
lahko podre.

MatUa Podobnik je povedal, da je bil velik zagovornik gradnje na kljud. Dobro se je obnesla in jo bo ie naprej
zagovarjal.

Zupan je dal na glasovanje

sKLEP 5T. 33/2020

Obiinski svet Obtine Ziri se le seznanil s Poroiilom o poteku investicile dozidava Osnovne iole z

veinamensko dvorano.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad. 13) Razno
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Boiidar Cankar je vpraial ali je Komisija za nadzor gradnje dvorane ie potrebna.
Zupan je povedal, da je bila to :upanova komisua, bile so tri komisije. Na otvoritvi dvorane se je vsem zahvalil
za uspeino sodelovanje. lnvesticija se je uspe;no kontala in s tem se zakljuii funkcija komisije. Ni potrebe, da

bi se ie sestali.

JoZe Stanonik je povedal, da ga .je obian prosil, 6e bi bilo moino na kopaliSiu Pustotnik montirati !e eno
izstopno lestev, ker v primeru gnete ni moino priti iz vode.
Zupan je povedal, da je s tako pobudo Ze seznanjen in v zadetku naslednje sezone bo to narediti.

Maja Justin Jerman je prisotne povabila na ogled razstave izbranih del akademskega slikarja Staneta
Kosmada. Otvoritve zaradi predpisov glede korone ni bilo, tudi obiski so dovoljeni v manjiih skupinah.

Zupan je povedal, da so v torek ieleli obainske svetnike povabiti na postavitev temeljnega kamna za nov dom
za starejie. Priili naj bi investitorji iz Avstrije in vodstvo Ministrstva za delo. Vendar zaradi nastale situacije
prireditve ni bilo moino izpeljati. Odvijajo se aktivnosti, zateti bo zbirati zaposlene in pri tem postopku
pomagati. Ob.iavili bodo povabilo za oddajo vlog za sprejem v dom.

lda Filipit Peielin je vpraiala, kako razmiSljata iupan in uprava o nadaljnjem razvoju in nadaljn.iih postopkih

na Pustotniku. Seda.ije tam tak zaokroien obseg, kot se ga .je obiina lotila oz. kolikor ga je bila obdina
pripravljena prevzeti. Nadaljnje zadeve, kot gostinska ponudba, drugi programi in ribnik je stvar drugih
investitorjev in interesov. Pravje, da obtinavodi indrii smer nadaljnjega razvoja Pustotnika. Alije
predvideno poiskati nekoga, ki bi se lotil na daljii rok bolj temeljitega nadina gostinske ponudbe, urejanja
vetjega prostora za avtodome, mogoae tudi upravljanja z obmoijem na bol.i dolgoroani osnovi? Ali je
predviden razpis v te.i smeri? Na kakien nadin obdina vspodbuja, da bi zadeva ila 5e korak naprej?

2upan je povedal, da ima s sprejetim OPPN mo:nost vsak pridobiti prostor za gostinsko ponudbo, pridobiti
mogode tudi upravnika postajalisda za avtodome. Zgraditije potrebno ie kanalizacijo in ostalo infrastrukturo.
Za ribnik je nekaj idej :e bilo. Pustotnik ima velik potencial. Odlotili so se za kratkotra.jno varianto gostinske
ponudbe, ker so dobili konkretno ponudbo. Odprt je bil tudijavni poziv. Dokler se ne bo resno pojavil nekdo,
kl bo skladno z OPPN, kjerje opredeljeno kaj mora biti, pripravljen postaviti lokal, bodo zadovoljni tudis
kratkotra.jno re5itvi.io. -e pa bi kdo pokazal interes in resno pristopil, bodo veseli. lmeli so dogovore tudiz
Agranom in Memetom Biljalijem. Ko bo do tega priilo, bo sestaviti komisijo, da se presodi, kaj je smiselno.
Glede ribnika so bile ie privatne iniciative, vendar je mnenje, da se tako zelo ne mudi. Pristopili so k projektu
Lesni feniks in kandidirali so pri CLLD za pridobitev sredstev za gradn.io aistilne naprave.2/3 je evropskih
sredstev, zgradili bi distilno napravo in kanalizacijo. Za take programe se dobi evropska sredstva in prav je, da
jih takajo. Smer razvoja je z OPPN doloaena in potrjena s strani Obdinskega sveta. Pametno je poaakati na
ugodnejie dase. ee bo investitor, bo narediti vse, da se ga pritegne.

Vesna Kranjc je povedala, da se obdani pritoiujejo zaradi parkiriSta za Zdravstveni dom. Znano je, da se je
hiSa podrla, zemljiSte je bilo odkupljeno za novo parkiriide. Kdaj se bo novo parkiri5de zgradilo in kdo ga bo
financiral? Ali bo tudi novi investitor za dom kaj prispeval alije zgolj investicija obdine? predvsem pa, kdaj bo
to narejeno.

Zupan je pojasnil, da bo od doma do Muhovcove hiSe parkiriSde in infrastruktura stroiek investitorja doma.
Ta del, kjer je stala Muhovcova hiSa pa je stroiek obdine. S tem se pridobi in nadomesti obstojeda parkiriida
in zgradi tista, ki jih dom rabi za zaposlene. Strolek za javni del parkiriiia bo padel na obtino, za kar je v
predlogu proraduna :e nekaj sredstev. Za projekt dela parkiriSda, ki ga bo financirala obtina, so zaprosili
izvajalca, kije dal ponudbo ie za ureditev okolice doma. Parkirilte bodo skuiali zgraditi vzporedno z domom.
Trenutno parkiriSde ni asfaltirano in je moino parkirati do 35 avtomobilov. To je vet, kot je bilo parkiriii pred
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Zdravstvenim domom in so relativno blizu. Od obtanov ni bilo vedje slabe volje, bo pa treba tudi malo
potrpljenja, ker se zida.

Matija Podobnik je povedal, da bi do jeseni parkiri3de moralo funkcionirati. So tudi v postopku odkupa
zemljilia aez cesto ob Raievi. Za polovico zemljiSta so Ue na tem, da bodo z odkupom uspeli, upajo, da bodo
odkupili tudidrugo polovico. Tako bo kar nekaj parkiriid za center in Zdravstveni dom.

Maja Justin Jerman je pohvalila ureditev okolice pri iportni dvorani. Je odlldna relitev. Je dobra pridobitev za
iirovski okolico, vkljutno s kroiiiiem. Ali podobno nadrtujejo tudi ob domu in na parkiriSdu ob Zadruinem
domu?
Zupan je povedal, da v proradunu za prihodnje leto ratunajo konaati izvedbeno nadrtovan.je ureditve centra,
ki bo vkljudevala tudi opremo in zasaditev. Svetniki bodo pravodasno obveiieni. -e hodejo zadevo celostno
obravnavati, je treba uskladiti s celotno opremo in zasaditvijo centra.

Zupan se je zahvalil za konstruktivno diskusijo in se zahvalil za udeleibo. ee bo moino, bo naslednjo sejo
izpeljati, drugade pa bodo uporabili zoom. V interesu vseh je, da se izpelje druga obravnava proraduna. Sejo
je zakljuail ob 21.15 uri.

Za pisala: Helena Novak
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Matej Gregurovia je povedal, da je v gradbenem dovoljenju za dom zapisano, da je obiina soinvestitor. Ali se
to nanaia na del parkiriSd?

Zupan je pojasnil, da je tako zato, da niso iskali soglasij. Javna parkiriSia bodo last obdine. lnvestitorji doma bi
morali prositi za soglasje in obdina dati sluinost. To so poenostavili, da je Upravna enota lahko izdala
grad beno dovoljenje.

Zupan:
mag. Janez ZAKEU
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